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Verslag Qwieke dorpsdag Oud verlaat 
 
 
Locatie:Lake 7 te Oud Verlaat 
Datum: 8 november 2011 
Tijd: 19.30 uur 
Gespreksvoorzitter: Burgemeester Gert-Jan Kats 
Notulisten: Vera Boxhoorn en Ingrid van der Beijl 
 
 
Deelnemers 

1. Dhr. H. vd Kooij 
2. Dhr. P. Oudijk 
3. Dhr. G. de graaf 
4. Dhr. W. Zijlstra, raadslid 
5. Mw. D. Staarthof-Fijan 
6. Dhr. B. Rijfers, wijkagent 
7. Dhr. K. Muilwijk 
8. Dhr. R. vd Kooij 
9. Dhr. R. Oudijk 
10. Dhr. H. de Vroedt 
11. Dhr. P. Molenaar 
12. Dhr. C. Veruin 
13. Dhr. A. Krijgsman 
14. Beheerder van Lake 7 
15. Dhr. R. Landa, gemeente Zuidplas, afdeling verkeer en vervoer 
16. Dhr. R. verweij, gemeente Zuidplas, afdeling openbare orde en veiligheid 
17. Dhr. A hazelebach, wethouder 
18. Dhr. M. Bosman, wethouder 
19. Dhr. J. Verbeek, wethouder 
20. Dhr. G.J. Kats, burgemeester  

 
2. Inhoud  
 
Burgemeester heet iedereen welkom. Er is een kleine opkomst van de bewoners.  
In plaats van 3 tafels wordt er 1 grote tafel ingericht waarin bewoners samen met het college in 
gesprek gaan. 
 
 
a.  Weergave discussie 
 
Veiligheid 
 
Er wordt te hard gereden in de bocht van de Middelweg naar de Rottekade en op de Rottekade zelf 
(toegestane snelheid 50 km), met name tussen 07.00-09.00 uur en van 15.30-18.30 uur. 
 
Alle bewoners zijn het hiermee eens. 
Een mogelijke oplossing is de weg aanpassen naar een 30 km. zone. 
 
Wethouder Hazelebach legt uit hoe het proces verloopt om tot een andere inrichting van de weg te 
komen: 

- Metingen verrichten (objectiveren), er is hiervoor een wachtlijst. Wethouder zegt toe deze 
weg op te laten nemen voor meting in de planning (er is een wachtlijst). 
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- Aan de hand van de metingen worden de resultaten bekeken. 
- Deze zijn openbaar en terug te vinden op de website. 
- Indien nodig zullen er maatregelen genomen worden om de inrichting van de weg aan te 

passen, dit gaat bijna altijd samen wanneer de weg toe is aan onderhoud. 
- Burgemeester geeft aan dat de politie komende tijd af en toe tijdens de avond- en/of 

ochtendspits met de lasergun zal gaan staan (lik-op-stuk-beleid). 
- Opnemen goed schema van maaien in de bochten van de Rottekade om deze zo 

overzichtelijk te houden. 
 
Winterperiode/vorst 
 
De bewoners spreken hun zorg uit bij vorst als er weer geschaatst gaat worden.  
Auto’s rijden het liefst tot op het ijs. 
Burgemeester geeft aan dat dit twee jaar geleden door de organisatie is geconstateerd en 
ondertussen zijn hierop de draaiboeken aangepast. 
Op het moment dat er weer geschaatst kan worden zullen er tijdelijke verkeersmaatregelen worden 
genomen zoals bijvoorbeeld: eenrichtingsverkeer en parkeerplaatsen aanwijzen in weilanden. 
 
De Nesseweg is een ontsluitingsweg voor Oud-Verlaat. Deze wordt niet gestrooid omdat het 
onduidelijk is/was of dit Rotterdam of Zuidplas is. Het is grondgebied van gemeente Zuidplas. 
Wethouder Hazelebach zegt toe dit op te nemen met de afdeling Openbare Werken dat de 
Nesseweg wordt opgenomen in de strooiroute. 
 
Parkeren/recreëren 
 
De heer Krijgsman geeft de politie en het recreatieschap een compliment over het parkeerbeleid bij 
De Bonk. Dit is enorm verbeterd. 
 
De heer Van der Kooij geeft aan dat er bij de Middelweg op de parkeerplaats regelmatig illegaal 
wordt gekampeerd door Oost-Europeanen. Als hij dit meldt gebeurt er niets, politie heeft andere 
prioriteiten. 
De heer Rijfers van de politie geeft aan dat hier wel op gecontroleerd en bekeurd wordt. Graag 
blijven melden, dan wordt het opgenomen in het systeem. Hij heeft de laatste maanden geen 
meldingen hierover meer binnengekregen.  
De heer Van der Kooij vraagt hier een bord te plaatsen met verboden te kamperen.  
Politie geeft aan dat dat niet nodig is. In het hele gebied mag niet gekampeerd worden.  
Burgemeester Kats geeft aan dat de gemeentelijke toezichthouders in het zomerseizoen dit in de 
route kunnen opnemen.
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School de Nessevliet 
 
De heer De Graaf maakt zich zorgen over het parkeren bij het zebrapad van de school. Hierdoor 
moeten de kinderen om de auto heen lopen en dat maakt het gevaarlijk bij het oversteken 
(onoverzichtelijk). 
Er wordt nog geopperd of het mogelijk is dat er klaarovers staan. Burgemeester Kats geeft aan dat 
dit de verantwoordelijkheid is van de school. 
 
Burgemeester Kats geeft aan dat het college vandaag bij de school is geweest en dat dit ook de 
aandacht van de school heeft. 
Onlangs heeft de politie samen met Veilig Verkeer Nederland bezoekers van de 
school/automobilisten hierop aangesproken. Er zullen prikacties worden gedaan. 
Indien mogelijk zelf de bestuurder van de auto op zijn of haar gedrag aanspreken. 
 
Verkeersveiligheid/Fietspad langs de Middelweg/Zuideinde 
 
Door mevrouw Oudijk wordt gevraagd of er een fietspad komt langs de Middelweg/Zuideinde. 
Ooit is dit opgemerkt door oud wethouder De Jong van Zevenhuizen-Moerkapelle. 
Wethouder Bosman geeft aan dat hiervan geen sprake is. Er worden fietspaden aangelegd door het 
gebied van de Eendragtspolder richting de roeibaan/Rottekade en er loopt een fietspad langs de 
Zevenhuizerplas. 
 
De heer Landa geeft aan dat polderwegen de aandacht hebben van de gemeente. Het is erg 
moeilijk om deze relatief smalle wegen veilig te maken en te houden. Verbreding van de weg 
betekent dat de bestuurders harder gaan rijden. Binnenkort verschijnt een oproep aan de inwoners 
van Zuidplas om ideeën aan te dragen over hoe en welk maatregelen er nodig zijn om deze weg 
veiliger te maken. 
 
De heer De Vroedt geeft aan dat er wel uitwijkplekken in de weg zijn maar dit zijn er te weinig en 
niet duidelijk aangegeven. 
 
Burgemeester Kats geeft aan dat de gemeente deze zorgen deelt. 
 
Ontsluiting Eendragtspolder 
Er moet voor de ontsluiting Eendragtspolder een brug komen via Zuideinde. Daar komen de 
voorziening voor de roeibaan zoals de parkeerplaatsen en horecagelegenheden. 
Eerst moet hiervoor € 5 miljoen worden gevonden. Gemeente is hierover in gesprek met Rotterdam 
en Provincie. 
 
Diversen 
 
De heer De Graaf vraagt of het mogelijk is dat de bewoners aan de Wollefoppenweg een ontheffing 
krijgen voor het niet hoeven omrijden naar het winkelcentrum. 
Wethouder Hazelebach geeft aan dat dit niet kan. Beleid van de gemeente, valt niet te handhaven. 
 
De heer Veruin vraagt of de gemeente aandacht bij het recreatieschap kan vragen voor 
wateroverlast ten tijde van regenval langs de plas aan de strandweg. Het water van de oever loopt 
dan over de weg heen en je zakt met de auto weg aan de zijkant.  
Burgemeester Kats zegt toe dit mee te nemen naar het overleg met het recreatieschap.  
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‘t-Zonnetje 
 
Bewoners vragen wanneer hier iets aan gedaan gaat worden. 
 
Burgemeester Kats en wethouder Bosman geven aan gisteren in een gesprek met de 
belangenvereniging ook hierover te hebben gesproken. 
 
Wethouder Bosman zegt het volgende toe: 
Er zal een objectieve brief worden opgesteld waarin de stiuatie vanaf de uitspraak van de Raad van 
State tot op heden in kaart wordt gebracht. 
Alle punten in de brief zullen worden voorzien met wat er wettelijk is toegestaan. Wat is er dus 
legaal en wat illegaal. 
Als er illegale praktijken zijn dan zal er ook aan worden gegeven wat de gemeente daar aan kan 
doen. 
Deze brief/terugkoppeling zal aan alle belanghebben worden verstuurd en daar kunt u dan weer op 
reageren. 
U ontvangt de brief voor het einde van het jaar. 
 
b. Meest opvallende conclusies/uitkomsten: 
 
-  Oud-Verlaat is de parel van de gemeente Zuidplas. 
-  perikelen ’t Zonnetje voor het einde van het jaar terugkoppelen. 
-  bewoners geven een aantal zaken aan op deze avond zonder deze ooit te hebben gemeld 

bij de gemeente. Hiervoor is door het college aandacht gevraagd aan de bewoners om 
vooral bij het meldpunt zaken te melden (oren en ogen van de gemeente). 

- Deze dorpsavond wordt geëvalueerd. Er zal bekeken worden hoe en wat er georganiseerd 
moet worden om meer inwoners van Oud-Verlaat te krijgen naar de dorpsavond. 

 
Om 20.50 uur sluit de voorzitter het gesprek. 
 


